



香港教育工作者聯會黃楚標中學

HKFEW Wong Cho Bau Secondary School

中國香港新界大嶼山東涌富東邨第三期第十區 Email: contact@wcbss.edu.hk Website: http://www.wcbss.edu.hk
Area 10, Phase 3, Fu Tung Estate, Tung Chung, Lantau Island, N.T., HKSAR, China. Tel.: (852) 2109 4005 Fax: (852) 2109 4006

家長通告 20/21_031 農曆新年假期後各項安排通告

敬啟者：

因應疫情發展，本校對農曆新年假期後各級的統測和學習活動作出新的安排，敬請家長留意：

事項	原訂安排	最新安排
1 各級學習安排	不適用	<ul style="list-style-type: none"> ➤ 中一至中三級按原有時間表繼續上實時網課。 ➤ 中四、中五級按原有網課時間表回校進行面授課堂。 ➤ 中六上午首四節在家上網課，下午 2:00-4:30 回校進行面授課堂，詳情由班主任通知學生。中六級最後回校日期為 3 月 26 日。
2 一條龍聯校親子旅行	2 月 27 日	取消
3 上學期家長日	中六級：2 月 26 日 中一至中五級： 3 月 6 日	各級統一在 3 月 6 日以 ZOOM 視像會議形式進行。各班班主任會在農曆新年假期後通知家長預約會面時間。
4 中六終極考試	不適用	3 月 10-19 日進行，詳情容後公布。
5 下學期統測	3 月 17-19 日	取消。各科改為持續性評估，以了解學生學習情況，並作出針對性施教。農曆新年假期後科任老師會把具體安排告訴學生。
6 交流周	3 月 22-26 日	取消 各級學生按上述第 1 項安排進行學習。

疫情期間，學校會安排個別有需要的同學回校上網課；其他同學如有需要，也可通過班主任向校方提出申請。疫情尚未穩定，請提醒貴子弟保持良好的生活習慣和個人衛生，注意身體健康，並儘量減少外出。如有任何疑問，請電 21094005 查詢。

此致
各位家長



校長 許振隆 謹啟
許振隆

二零二一年二月十六日

家長通告 20/21_031 農曆新年假期後各項安排通告回條

敬覆者：

本人為_____班(_____)_____同學的家長，已知悉有關農曆新年假期後學校的各項安排。特此知照。

此覆
香港教育工作者聯會黃楚標中學許振隆校長

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二一年二月____日



香港教育工作者聯會黃楚標中學

HKFEW Wong Cho Bau Secondary School

中國香港新界大嶼山東涌富東邨第三期第十區 Email: contact@wcbss.edu.hk Website: http://www.wcbss.edu.hk
Area 10, Phase 3, Fu Tung Estate, Tung Chung, Lantau Island, N.T., HKSAR, China. Tel.: (852) 2109 4005 Fax: (852) 2109 4006

School Circular 20/21_031

Arrangement for S1-S6 after Lunar New Year Holiday

16th February 2021

Dear Parents / Guardians,

In view of the development of the pandemic, our school has made new arrangements for standardized tests and learning activities at all levels after the Lunar New Year holiday:

	Events	Original arrangement	Latest arrangement
1	Class arrangement at all levels	Not applicable	<ul style="list-style-type: none">➤ S1 to S3 will continue to have real time online lessons according to the original online timetable.➤ S4-S5 will return to school for face-to-face lessons according to the original online timetable.➤ S6 will have first four online lessons at home, and they will return to school for face-to-face lessons from 2:00-4:30pm. The last date for S6 students to return to school is 26 March.
2	'Through-train' Joint-schools Trip	27 th February 2021	Cancelled
3	First Term Parents' Day	26 th February 2021 (S6) 6 th March 2021 (S1-S5)	All levels will be conducted via ZOOM video conference on 6 March. Class teachers will inform parents after the Lunar New Year holiday to make appointments.
4	S6 Ultimate Examination	Not applicable	10-19 March, the details will be announced later.
5	Second Term Standardised Test	17 th -19 th March 2021	Cancelled. All subjects will be assessed on a continuous basis to understand the learning progress of students. Subject teachers will inform students of the special arrangements after the Lunar New Year holiday.
6	Exchange Week	22 nd -26 th March 2021	Cancelled. Students at all levels will continue to study according to the existing arrangements.

During the pandemic, the school will arrange for individual students to go to school for online lessons; other students may also apply to the school through their class teachers if they need to. Besides, please remind your child to keep good personal hygiene and habits for health, and stay home for the unstable condition of the pandemic. For queries, please contact the class teachers at 2109 4005.



Yours sincerely,

Hui Chun Lung
Principal



香港教育工作者聯會黃楚標中學
HKFEW Wong Cho Bau Secondary School

中國香港新界大嶼山東涌富東邨第三期第十區 Email: contact@wcbss.edu.hk Website: http://www.wcbss.edu.hk
Area 10, Phase 3, Fu Tung Estate, Tung Chung, Lantau Island, N.T., HKSAR, China. Tel.: (852) 2109 4005 Fax: (852) 2109 4006

School Circular 20/21_031

Arrangement for S1-S6 after Lunar New Year Holiday (Reply Slip)

Dear Principal,

I am the parent / guardian of _____ () (Class and Class no.)
_____ (Name of student). I acknowledge that I have received, read,
and understood the captioned circular regarding the arrangement for S1-S6 after the Lunar New
Year holiday.

Parent's / Guardian's Signature: _____

Name of Parent / Guardian: _____